

National Sun Yat-sen University

Regulations Governing International Business MBA Degree Examination

- Approved by the 2nd College Affaires Meeting in Academic Year 2006-2007, January 17th, 2007
 - Approved by the 4th College Affaires Meeting in Academic Year 2013-2014, April 29th, 2014
 - Approved by the 4th College Affaires Meeting in Academic Year 2016-2017, May 9th, 2016
 - Approved by the 2nd College Affaires Meeting in Academic Year 2017-2018, December 5th, 2017
 - Approved by the President of NSYSU, December, 28th 2017
 - **Approved by the President of NSYSU, May 9th, 2019**
1. This Regulations Governing International Business MBA Degree Examination (the Regulations) are enacted in accordance with “Degree Conferral Law” and the Enforcement Rules thereof of Ministry of Education and “Academic Regulations,” “Implementation Bylaws for Ph. D. and Master Degree Examination” and “Guidelines for Selection of Advisors” of National Sun Yat-sen University (NSYSU).
 2. Maximum year of study: 1 to 4 years in accordance with Ministry of Education regulations (excluding reserved admission and suspension duration).
 3. Credits and requirement for the course:
 - i. Any course selected by the student must be approved by the Advisor or the International Business MBA (IBMBA) director (the Director).
 - ii. Before student applying for the degree examination, the student must complete all the regulated courses and have acquired more credits than the minimum graduation credits.
 - iii. Before applying for the thesis oral defense, the local students need to participate overseas exchange program: study abroad at the universities / institutes acknowledged by NSYSU, and acquire more than 6 credits from management related courses approved by IBMBA. Whereas foreign students do not need to participate overseas exchange program. However, those local students who have studied abroad in university or above for one or more semester, after approved by IBMBA, may not participate the overseas exchange program.
 4. Thesis regulations and advisor selection:
 - i. A thesis advisor must be an assistant professor or above, as well as qualified of being a master's examination committee member in accordance with the Degree Conferral Law.
 - ii. A thesis advisor should be selected within the College of Management. However, if the college lack related research area or suitable teacher, the student could select advisor from other department/college in NSYSU or experts or scholars outside of NSYSU, while arranging another College of Management faculty as co-advisor.
 - iii. The thesis advisor, after retiring or resigning from the university, may continue advising the student. However, the student must arrange another College of Management faculty as co-advisor.
 - iv. Before student applies for co-advisor from IBMBA, both advisors must approve the student’s Thesis Proposal.
 - v. If the student need to change advisor, the student must acquire written consent from both

original advisor and new advisor.

vi. Thesis and degree examination must be in English.

5. Master's Degree Examination:

i. Regulations for Thesis Oral Defense:

- a. Before taking the Master's Degree Examination, the student must meet the requirement for all courses, be approved by the thesis advisor and apply for the degree examination in due time according to NSYSU regulation.
- b. The member of Master's Degree Examination Committee should be assistant professor or higher. The committee is composed of 3 to 5 members. Members exclude the thesis advisor should account for more than 1/2 of all committee members.
- c. The thesis oral defense should be held during the 2nd semester in the 2nd year of IBMBA program.

ii. Other related regulations:

- a. The students who fail the degree examination and haven't complete the year of study could take re-examination in the next semester or next academic year. The re-examination can only be taken once, and the student who fail the re-examination will be expelled according to NSYSU regulations.
- b. Language proficiency test: Local graduate students need to provide qualified certificate of English proficiency test before applying for degree examination. The requirement of English proficiency test is either TOFLE iBT 80 (or above), CBT 213 (or above), IELTS 6 (or above), TOEIC 800 (or above) or **Cambridge Main Suite FCE (or above)**. However, those who have studied 4 years or more in a university or higher institute in English-speaking countries need not take the English proficiency test. On the other hand, International students should also reach Chinese proficiency, TOCFL score level 2 (A2) or New HSK score level 2. **Students might also pass a Chinese-taught course which provide by International Programs in order to exempt from graduation requirement.**

6. Graduation: Graduate students who meet the requirement of aforesaid regulations may apply for graduation, and receive degree from NSYSU.

7. The Regulations shall be implemented upon approval by the College Affaires Meeting, sign by the president of NSYSU and released, and the same shall apply as to amendment hereto.

國立中山大學管理學院

國際經營管理碩士學程研究生學位考試相關規定

96.1.17 九十五學年度第 2 次院務會議通過
103.4.29 一〇二學年度第 4 次院務會議通過
106.5.9 一〇五學年度第 4 次院務會議通過
106.12.05 一〇六學年度第 2 次院務會議通過
106.12.28 經校長核定
107.01.02 發布
108.05.08 一〇七學年度第 4 次院務會議通過
108.05.28 經校長核定

一、依據教育部頒「學位授予法」、本校「學則」、「研究生學位考試施行細則」及「論文指導教授遴聘原則」訂定之。

二、修業年限：依教育部規定一至四年(不含保留入學及休學期間)。

三、學分及修課要求：

- 1、學生選課均須經指導教授或學程主任核可。
- 2、學生辦理學位考試前，須修畢規定之應修科目及最低畢業學分數。
- 3、學生於提出學位口試申請前，原則上須參加國際交換學生計畫，至本校所認可之海外學校選讀並至少抵免取得 6-9 學分經本學程同意之管理相關專業課程；外籍生不須海外交換；本籍生具國外就讀一學期以上之大學(含以上)經歷，經本學程核可後，可抵免海外交換。

四、論文規定及指導教授選擇：

- 1、論文指導教授須為助理教授以上，並符合學位授予法學位考試委員之資格。
- 2、論文指導教授應以本院專任教師為指導原則，若因專業領域或本院師資不足，得商請本校其他系所專任教師，或校外教師或專家學者擔任，惟

須另安排本院教師一人共同指導。

- 3、論文指導教授若退休或離職，仍可繼續指導，惟須另安排本院教師一人共同指導。
- 4、共同指導時，論文計劃書須經兩位指導教授同意後，始得向本學程提出申請。
- 5、研究生倘因故須更改已選定之指導教授，須獲得原指導教授及新指導教授之書面同意後，始得更改。
- 6、碩士論文撰寫及學位考試須以英文進行，論文須附上中文摘要。

五、碩士學位考試：

1、論文口試規定：

- (1) 研究生須符合修課要求相關規定後，經指導教授同意並於學校規定期限內提出申請，始得舉行學位考試。
- (2) 學位考試委員應為助理教授以上教師；考試委員會置委員三至五人，委員中，指導教授以外之考試委員人數應達二分之一以上。
- (3) 口試時間以研二下學期為原則。

2、其他：

- (1) 學位考試成績不及格而其修業年限尚未屆滿者，得於次學期或次年舉行重考，重考以一次為限，經重考一次仍不及格者，依本校學則規定應令退學。
- (2) 外語能力要求：研究生須於學位考試申請前，提出通過英文檢核證明，無通過證明者不得申請學位考試，英文檢核標準，須達托福 iBT 80 (含) 以上或 CBT 213 (含) 以上或 IELTS 6 (含) 以上或 TOEIC 800 (含) 以上或 Cambridge Main Suite FCE (含) 以上，惟在英語系國家大學以上學位課程攻讀四年以上者，不在此限。

外籍生須於學位考試申請前，提出須通過 TOCFLA2 或 HSK 2

級檢核證明，或可經由修習一門國際學程開設之中文必選課程，並

通過該課程者，即符合畢業規定。

六、畢業：符合上述之各項規定者，得申請畢業，由學校授予學位。

七、本規定經院務會議通過，簽請校長核定後施行，修訂時亦同。